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W odpowiedzi na interpelację nr 200/2019 uprzejmie informuję, że Miasto Rzeszów od 

wielu lat prowadzi konsekwentną politykę związaną z rozbudową sieci dróg rowerowych 

z niezbędnymi urządzeniami towarzyszącymi (m. in. stacje parkowania rowerów – stojaki).  

W ramach modernizacji ulic bądź budowy nowych dróg realizowane są ścieżki 

rowerowe w sąsiedztwie pasa drogowego. Rozbudowywana jest również sieć dróg rowerowych 

przebiegających przez tereny rekreacyjne. Czynione są starania aby istniejące drogi dla 

rowerów łączyły się z budowanymi drogami rowerowymi tworząc spójną sieć. W budżecie 

miasta Rzeszowa zabezpieczone są środki finansowe na rozbudowę dróg rowerowych. 

Jednocześnie informuję, że system oferujący możliwość wypożyczania rowerów, 

skuterów i hulajnóg elektrycznych spełnia oczekiwania mieszkańców. W budżecie miasta 

Rzeszowa na lata następne ujęte będą środki finansowe na ten cel. 
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